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TOPLANTI TUTANAĞI 

(HERKESE AÇIK OTURUM) 

5393 Sayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyarınca HAZĠRAN 2019 Olağan Meclis Toplantısı 

12.06.2019 tarihinde tek oturum halinde toplanmıĢtır. 12.06.2019 tarihli Meclis Toplantısında 

Serkan KALE ve Hüseyin DALAKLI haricinde tüm Belediye Meclis Üyelerinin hazır bulundukları 

görülmüĢtür.  

 

2019 HAZĠRAN AYI OLAĞAN MECLĠS TOPLANTISI 

 

BĠROL ARSLAN: Yoklamamız yapıldı. Yeterli çoğunluğumuz var. Haziran Ayı Olağan Meclis 

Toplantımızı açıyorum. Değerli Meclis Üyelerimiz ve bizleri canlı yayında izleyen sayın halkımız. Meclis 

gündemine geçmeden önce özellikle Mayıs ayının değerlendirilmesini yapmak istiyorum. Yoğun gündemi 

olan ay geçirdik. İlk önce göreve gelir gelmez aldığımız tasarruf tedbirlerinden bahsederek başlamak 

istiyorum. Aldığımız tedbirler ve yeniden yapılandırmalar ile akaryakıt, elektrik ve iletişim faturalarından 

yıllık kazancımız 432.870-TL (dörtyüzotuzikibinsekizyüzyetmiş) olacak. Detayları şu anda görüyorsunuz. 

2018 yılı gelir-gider rakamlarını görüyorsunuz. 2018 yılında toplam gelirimiz 36.338.852,31-TL (otuz altı 

milyon üç yüz otuz sekiz bin sekiz yüz elli iki TL, otuz bir kuruştur)’dir. Toplam giderimiz ise 

45.335.88,53-TL (kırk beş milyon üç yüz otuz beş bin seksen TL, elli üç kuruş) olarak gerçekleşmiştir. 

2019 yılında toplam gelirimiz ilk 5 (beş) ayda 13.587.152,15-TL (on üç milyon beş yüz seksen yedi bin 

yüz elli iki TL, on beş kuruş) tur. Toplam giderimiz ise yine ilk 5 (beş) aylık 13.712.978,73-TL(on üç 

milyon yedi yüz on iki bin dokuz yüz yetmiş sekiz TL, yetmiş üç kuruş) olarak gerçekleşmiştir. Değerli 

Meclis Üyelerimiz Ramazan ayının başlangıcında Belediyemiz adına bütün camilerimizin temizliğini 

Belediyemiz olarak gerçekleştirdik. Yine 3 (üç) mahallemiz ve ara mahalle olmak üzere toplam 4 (dört) 

mahallede toplumsal dayanışmanın en güzel örneklerinden iftar sofralarında halkımız ile beraberdik. 

Atatürk’ün ulusal mücadele ateşini yaktığı 19 Mayıs’ın 100. Yılında Belediyemiz hizmet binasında tüm 

katlarda Atatürk Çanakkale’de adlı fotoğraf sergimizi Mayıs ayı boyunca halkımızın ziyaretine açtık. 14 

Mayıs günü Tek Rumeli TV de Güreşe Dair programına Meclis Üyemiz Sayın Necdet UÇAR ile birlikte 

katılarak 51. Geleneksel Kepez Büyük Yağlı Pehlivan Güreşlerini tarihini ve Kepezimizin güzelliklerini 

anlattık. Devamını için de çok önemsediğimiz ve her zaman hazır olduğumuz 1. Çanakkale Kitap Eğitim 

ve Sanat Fuarını Şehit Astsubay Kıvanç KAŞIKÇI Kapalı Pazar yerimizin üst katında 15-18 Mayıs 

tarihlerinde gerçekleştirdik. 100. Yılında daha da anlamlı olan 19 Mayıs törenlerini halkımızın da büyük 

katılım gösterdiği bir coşku ile kutladık. 100 metrelik bayrağımız ve mehteran takımı ile Ahmet TAŞÇI Er 

Meydanına kadar kortej eşliğinde yürüdük. Bu yıl 51’ncisini yaptığımız Kepez Büyük Yağlı Pehlivan 

Güreşlerinde mücadele ve heyecan zirve yaptı. Belirtmek isterim ki Kepez Büyük Yağlı Pehlivan 

Güreşlerinin Baş Pehlivanı Sayın Orhan OKULU oldu. Gerek Büyük Yağlı Pehlivan Güreşleri gerekse 

İftar organizasyonlarında özveri çalışmaları ile huzurunuzda bir kez daha Belediyemiz personellerine 
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teşekkür ediyorum. Ve kendileriyle de bir akşam iftar sofrasında beraber olduk, oruçlarımızı beraber açtık. 

Bu sene Ulusal mücadelenin 100. Yıl olması nedeniyle 100. Yıl Atatürk’ü Anma Halı Saha Futbol 

Turnuvası düzenledik. Sportmence ve büyük çekişmeyle geçen turnuvaya katılan takımlara mücadeleleri 

için teşekkür ediyorum. Ayrıca turnuvayı da kazanan Truva takımını da kutluyorum. Değerli Meclis 

Üyelerimiz Belediyemiz iş birliği ile koleksiyoner Sayın Fevzi DURAK’ın büyük ilgi gören Atatürk ve 

Çanakkale temalı pul sergisini halkımızın ziyaretine açtık. Yine 12 (on iki) öğretmenimiz ve 216 (iki yüz 

on altı) kursiyerimizin dâhil olduğu kurslarımızın ürünlerini sergilendiği el ve makine nakışları, boyama, 

giyim, dekoratif ev aksesuarları, resim, seramik, özel eğitim seramik, çini, halı dokuma branşlarında 

geleneksel el sanatları kursları sergimizin açılışını gerçekleştirdik. Çanakkale Belediyesi ile gün geçtikçe 

artarak sürecek iş birliğimizin ilk adımlarından olan ÇABİS bisiklet projesini birkaç gün önce ilk etapta 

Belediyemizin Hizmet Binası önü, ilerleyen süreçte de Boğazkent ve Kepez Plajı istasyonu olmak üzere 3 

(üç) noktada halkımızın hizmetine sunuyor olacağız. Gündeme geçmeden önce birkaç hatırlatma daha 

yapmak istiyorum. Biliyorsunuz ki Belediye olarak anlık çözüm odaklı birçok hizmetimiz var. Bunlardan 

bir tanesi de çöp taksi. Yine halkımızın 24 saat ulaşabildiği bir hat, halk hattımız var. Whatsapp halk 

hattımız var. Buraya mesaj atarak her türlü sorun ve şikâyetinizi iletebiliyorsunuz. Örneğin günlük çıkan 

çöplerimiz hariç, çıkan her çöp için hizmet alabiliyorsunuz. Siz Belediye Meclis Üyelerimizden de bir 

ricam var. Eğer çevrenizde anlık atılan bu tür çöp yığınlarının görürseniz halk hattı arayarak ya da buraya 

mesaj atarak personelimizi bilgilendirmenizi sizlerden rica ediyorum. Değerli Meclis Üyelerimiz şimdi 

Meclis Gündemimize geçiyorum. Bir önceki Nisan Meclisimizin Tutanakları sizlere dağıtıldı. Okumuş 

olarak kabul edelim mi?  

MEHMEET NAĠR: Edelim.  

BĠROL ARSLAN: Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Evet katip 

üyemiz gündemimizi okuyor, teşekkür ederim.  

BURÇĠN SOYSAL:  

GÜNDEM: 

1. Kayıp ve Buluntu Eşya Uygulama Yönetmeliği Taslağı hususunun görüşülmesi, 

2. Belediyemiz Meclisi’nin 02.05.2019 tarih ve 2019/76 sayılı kararı ile Plan ve Bütçe Komisyonu’na 

sevk edilen, Yol harcamalarına katılma payı hususunun görüşülmesi, 

3. Belediyemiz Meclisi’nin 02.05.2019 tarih ve 2019/77 sayılı kararı ile Plan ve Bütçe Komisyonu’na 

sevk edilen, 2019 Yılı Gelir Tarifesi “Piknik Alanı Ücreti” hususunun görüşülmesi, 

4. Geleneksel Kepez Belediyesi Kayısı Festivali Satranç Turnuvası düzenlenmesi ve turnuva 

kapsamında dereceye girenlere verilecek ödüllerin belirlenmesi için Belediye Başkanına ve 

Belediye Encümenine yetki verilmesi hususunun görüşülmesi, 

5. Beldemiz sınırları içerisinde eğitim vermekte olan Doğa Koleji’nin Çanakkale 4. Noterliğinde 

verdiği 27.05.2015 tarih ve 6712 sayılı Taahhütnamede belirtilen okul kontenjanına öğrenci 

belirlemek için komisyon oluşturulması hususunun görüşülmesi, 

6. Kepez Beldesi Cumhuriyet Mahallesi 287 ada, 2 parsele ilişkin Çanakkale İdare Mahkemesinin 

2018/492 Esas sayılı davada, 02.04.2019 tarihli Yürütmenin Durdurulması kararının görüşülmesi, 

7. Belediyemiz Meclisi’nin 2019 Ağustos ayında yapacağı toplantı tarihinin belirlenmesi, 

8. Kapanış. 

BĠROL ARSLAN: Evet. Değerli Meclis Üyeleri gündemin birinci maddesi, Kayıp ve Buluntu Eşya 

Uygulama Yönetmeliği Taslağı hususunun görüşülmesi. 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  
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BĠROL ARSLAN: Evet önergelerin gündeme alınması var. Değerli Meclis Üyelerimiz önergelerimiz var. 

Onları Kâtip Üyemiz okuyor.  

BURÇĠN SOYSAL: Önerge bir, Meclis Başkanlığına. Beldemiz Atatürk Caddesinden geçen Çanakkale 

Belediyesine ait Güzelyalı-Dardanos içme suyu hattına bağlanarak Belediyemize Çanakkale 

Belediyesinden su alınması için protokol yapmak üzere Belediye Encümenine ve Belediye Başkanına yetki 

verilmesi hususunun görüşülerek gerekli Meclis Kararının alınması hususunu arz ve teklif ederim. 

12.06.2019 

BĠROL ARSLAN: Evet okuduğumuz birinci önergenin gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  

BURÇĠN SOYSAL: Önerge iki, Meclis Başkanlığına. İlgi: 11.06.2019 tarih ve 53703 kayıt numaralı 

dilekçe. İlgi dilekçe ile 3-7 Temmuz 2019 tarihleri arasında Belediye Meclisi’nin uygun göreceği bir yerde 

emtia panayırı yapılmak istenmektedir. Bu itibarla konunun Sayın Meclis Heyetince görüşülerek gerekli 

Meclis Kararının alınmasını arz ve teklif ederim.  

BĠROL ARSLAN: Evet ikinci önergemizin gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

Oy birliği ile kabul edilmiştir. Üçüncü önergemiz.  

BURÇĠN SOYSAL:  Kamu Yararına görev yapan Türkiye Sakatlar Derneği Çanakkale Şubesi’nin 

12.06.2019 gün ve 2019/30 Sayılı yazılı talebi üzerine; Belediyemiz Halk Plajında bulunan karavan 

alanındaki 2 (iki) adet karavan yerinin Türkiye Sakatlar Derneği Çanakkale Şubesine ücretsiz olarak tahsis 

edilip edilmemesi hususunda; Gerekli Meclis Kararının alınmasını arz ve teklif ederim.  

BĠROL ARSLAN: Evet üçüncü önergemizin gündeme ilavesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy 

birliği ile kabul edilmiştir. Dördüncü önergemiz. 

BURÇĠN SOYSAL:  Beldemizde faaliyet gösteren Aile Hekimlerinin talebi üzerine Belediyemizce Aile 

Sağlığı Merkezi olarak tahsis edilen; Eski Belediye Hizmet Binası Kepez Aile Sağlığı Merkezi, Namazgâh 

Aile Sağlığı Merkezi, Hamidiye Aile Sağlığı Merkezi ve Hacı İbrahim Bodur Hizmet Binası, Anafartalar 

Aile Sağlığı Merkezlerinin görevli Aile hekimlerine; 5258 Sayılı Aile Hekimleri Kanununun 4. ve 5393 

Sayılı Belediye Kanununun 18/e maddeleri uyarınca 10 (on) yıl süre ile kiraya verilebilmesi için Belediye 

Başkanı ve Belediye Encümenine yetki verilmesi hususunda, gerekli Meclis Kararının alınmasını arz ve 

teklif ederim.    

BĠROL ARSLAN: Evet önerge dört. Gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy 

birliği ile kabul edilmiştir. Önerge beş. 

BURÇĠN SOYSAL:  Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, Hamidiye Mahallesi, pafta:H16c-19a2a, 

Ada:555, Parsel:1’de kayıtlı taşınmazın güney batısındaki park alanı üzerinde Trafo Amaçlı 1/1000 Ölçekli 

Uygulama İmar Plan Değişikliği yapılmıştır. Konunun meclisimizce incelenerek, konu hakkındaki karar 

ittihazını arz ve teklif ederim.  

BĠROL ARSLAN: Evet önerge beş. Gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği 

ile kabul edilmiştir. Gündemin birinci maddesi. Kayıp ve Buluntu Eşya Uygulama Yönetmeliği Taslağı 

hususunun görüşülmesi.  
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CEM MATARA: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Peki teşekkür ediyorum. Değerli Meclis Üyeleri bir önceki Meclisimizin almış olduğu 

karardaki bazı hatalı bölümleri Sayıştay düzelterek gönderdi. Bugün Sayıştay’ın istediği metne döndürdük 

ve şimdi oylarınıza sunuyorum. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen var mı?  

MEHMET NAĠR: Başkanım o kokucu şeyler, bozucu şeyler diyor. Onlar ne oluyor?   

CEM MATARA: Bilgi verdi.  

MEHMET NAĠR: Tamam anlaşıldı.  

BĠROL ARSLAN: Başka görüş bildirmek isteyen? Evet, metni Sayıştay’ın revize ettiği şekli ile oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Gündemimizin ikinci maddesi. Belediyemiz 

Meclisi’nin 02.05.2019 tarih ve 2019/76 sayılı kararı ile Plan ve Bütçe Komisyonu’na sevk edilen, Yol 

harcamalarına katılma payı hususunun görüşülmesi. Buyurun.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum. Değerli Meclis Üyelerimiz bu konuda görüş belirtmek isteyen var 

mı? Komisyonumuzdan gelen raporu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Teşekkür ederim. Gündemimizin üçüncü maddesi. Belediyemiz Meclisi’nin 02.05.2019 tarih ve 2019/77 

sayılı kararı ile Plan ve Bütçe Komisyonu’na sevk edilen, 2019 Yılı Gelir Tarifesi “Piknik Alanı Ücreti” 

hususunun görüşülmesi. Buyurun.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum. Bu önergemiz de oy birliği ile komisyondan gelmiş. 

Komisyondan geldiği şekli ile oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul olmuştur. 

Teşekkür ederim. Gündemimizin dördüncü maddesi. Geleneksel Kepez Belediyesi Kayısı Festivali Satranç 

Turnuvası düzenlenmesi ve turnuva kapsamında dereceye girenlere verilecek ödüllerin belirlenmesi için 

Belediye Başkanına ve Belediye Encümenine yetki verilmesi hususunun görüşülmesi. Buyurun.  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Bu konuda görüş beyan etmek isteyen Meclis Üyemiz var mı?  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Evet bu konuda görüş beyan etmek isteyen var mı?  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Bu yıl 3’üncüsünü yapacağız. Peki. O halde Belediye Başkanına ve Belediye 

Encümenimize ödül verilmesi konusundaki yetkinin verilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy 

birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Gündemimizin beşinci maddesi. Beldemiz sınırları 

içerisinde eğitim vermekte olan Doğa Koleji’nin Çanakkale 4. Noterliğinde verdiği 27.05.2015 tarih ve 

6712 sayılı Taahhütnamede belirtilen okul kontenjanına öğrenci belirlemek için komisyon oluşturulması 

hususunun görüşülmesi. 
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MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Peki, teşekkür ederim. Buradaki usul ne söyler misiniz?  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Peki çok teşekkür ederim. Evet arkadaşlar.  

MEHMET NAĠR: Mehmet NAİR. 

BĠROL ARSLAN: Sorusu olan var mı? Evet, Adalet ve Kalkınma Partisi Mehmet NAİR’i önerdi.  

MEHMET NAĠR: Komisyonda daha önce de, geçen dönemde burada olduğum için konuya hâkimim. 

Biliyoruz. Bu yüzden tekrar komisyonda olmak istiyorum.  

BĠROL ARSLAN: Evet tek tek mi oyluyoruz. Evet, Adalet ve Kalkınma Partisi adına Mehmet NAİR. 

Evet, İyi Parti? 

HALĠL UYANIK: Ruhi AKKOYUN’u öneriyorum.  

BĠROL ARSLAN: İyi Parti grubu olarak evet Sayın Ruhi AKKOYUN. Cumhuriyet Halk Partisi adına?  

NEJDET UÇAR: Sayın Başkanım Cumhuriyet Halk Partisi adına Hatice ŞEN’i öneriyoruz.  

BĠROL ARSLAN: Cumhuriyet Halk Partisi olarak da Hatice ŞEN önerildi. Başka bir öneri olmadığına 

göre ben de oylarınıza sunuyorum. Bu 3 (üç) arkadaşımızın komisyona seçilmesini oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler? Oy birliği ile teşekkür ederim. Evet, gündemimizin altıncı maddesi. Kepez Beldesi 

Cumhuriyet Mahallesi 287 ada, 2 parsele ilişkin Çanakkale İdare Mahkemesinin 2018/492 Esas sayılı 

davada, 02.04.2019 tarihli Yürütmenin Durdurulması kararının görüşülmesi.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Evet arkadaşlar.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Lütfen.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Bu konuda görüş beyan etmek isteyen? Komisyona gönderilmesini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Evet, gündemimizin yedinci 

maddesi. Belediyemiz Meclisi’nin 2019 Ağustos ayında yapacağı toplantı tarihinin belirlenmesi.  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Çarşamba’ydı? 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

VĠLDAN AKMAN: Perşembe yapalım. 
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BĠROL ARSLAN: 1’i Perşembe, bir sonraki hafta da kurban bayramı arifesi oluyor.  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

MEHMET NAĠR: Benim için sorun yok.  

BĠROL ARSLAN: Grubumuz için, peki o halde 1 Ağustos Perşembe günü saat 15:00 olarak oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Evet birinci önergemize 

geçiyoruz. Beldemiz Atatürk Caddesinden geçen Çanakkale Belediyesine ait Güzelyalı-Dardanos içme 

suyu hattına bağlanarak Belediyemize, Çanakkale Belediyesinden su alınması için protokol yapmak üzere 

Belediye Encümenine ve Belediye Başkanına yetki verilmesi hususunun görüşülerek gerekli Meclis 

Kararının alınması hususunu arz ve teklif ederim. 12.06.2019 Nejdet UÇAR Meclis Üyesi, Burçin 

SOSYAL Meclis Üyesi. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen? Buyurun.  

MEHMET NAĠR: Başkanım bu Belediye kaynaklarını neden kullanmıyoruz? Daha iyi değil mi Belediye 

kaynaklarını kullansak? 

BĠROL ARSLAN: Şimdi biliyorsunuz su şu anda Beldemizin en önemli sorunu Mehmet Bey. Kuyulardan 

çıkan su hiç bir şekilde işlenmeden maalesef şebekeye verilmektedir. Bu da kireç içermektedir. Hatta 

yapılan ölçümler analiz sonuçlarını da sizlerle paylaşabilirim. 53.3 Fransız sertliği diyor bu suyla ilgili. 

Suyun tehlikeli olan oranı % 54 sertlik oranı 54. 54 oran çok sert su. Bizim suyumuz 51.3 sertlikte. Yani 

kuyudan çıktığı şekli ile maalesef şebekeye verildiği için de, yeterli sağlanmadığı için de oldukça yüksek 

kireç içeriyor.  

MEHMET NAĠR: Peki SUKAP projesi onu uygulamaya geçirmiyor muyuz? 

BĠROL ARSLAN: Şimdi şöyle bizim iki tane bu noktada çözüm planımı var. Kısa vadeli olarak 

Çanakkale Belediyesi’nin suyunu Dardanos ve Güzelyalı hattından geçen Çanakkale Belediyesi’nin suyu. 

Bu arada danışmanlık şirketleri ile görüşüyoruz. Onlar da önümüzdeki haftaya gelip fizibilite çalışması 

yapacaklar ve Kepez Belediyesi’nin kendi arıtma sistemini artan nüfusu göz önünde bulundurarak kendi 

arıtma tesisimizi kurmayı planlıyoruz. Ama onun da yaklaşık 4-5 yıl bu şebekenin. Şimdi kuyulardan çıkan 

suyun, liste bu. Kuyu her an su vermeyebilir. Bir bakarız ki motor yanmış. Kuyu su vermiyor ve kuyudan 

çıkan su yüksek kireç içerdiği için de dolayısıyla arıtma maliyeti de çok yüksek. Birinci düşündüğümüz 

planlamamız bizde Çanakkale Belediyesi gibi Atikhisar Barajı havzasının kullanmasını arz ediyoruz. Bu 

suyun hem kalite anlamında hem de işlenmesi anlamında ki düşük maliyet içeriyor. Yoksa Kepez 

Belediyesi’nin suyunu da kullanabiliriz.  

MEHMET NAĠR: Yani fark edecek mi burada? Sonra vatandaşların tepkisini almayalım. Şöyle yaptınız, 

böyle yaptınız diye. Şikâyet olur.  

BĠROL ARSLAN: Şikâyet çok fazla var. Bu konuda da lütfen politika yapmayalım. Ben size bunu 

söylüyorum. Elbette ki biz de sizin gibi Kepez’in yararını düşünüyoruz. Bundan hiçbir şekilde şüpheniz 

olmasın. Sizin de, bizim de. Biz şu anda ki mevcut haliyle grubumuzla birlikte aynı fiyat politikasıyla 

Çanakkale’nin fiyatlarıyla aynı şekilde halkımıza suyu taahhüt ediyoruz. Bunu eğer tabi siz onu şey olarak 

da verebilirsiniz sorun yok ama Çanakkale Belediyesi’nin kısa süreli kısa vadede bunu çözmemiz için 

Çanakkale suyunu kullanmamız elzem gibi görünüyor. Tabi ki o sizin kararınız.   

MEHMET NAĠR: Fiyat farkı olacak mı Başkanım Çanakkale ile buradakiyle?  
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BĠROL ARSLAN: Şimdi bu görüşmeleri yapacağız. Siz bu noktada yetki verirseniz, biz de Belediye 

Başkanı ve Belediye Encümeni Çanakkale Belediyesi ile bu görüşmeleri gerçekleştirecek. Bu konuda daha 

önce şifahen Sayın Belediye Başkanımız Ülgür GÖKHAN ile bu konuda görüştük. Onun olurunu aldık. 

Kepez’e bu nokta da böyle bir destekleri olacak Çanakkale Belediyesi’nin. Fiyat anlamında da fiyat farkı 

olmayacak. Ve halkımız şu anda bilmenizi isterim ki bu mevcut sularla evlerde bayanlarımız yemek 

yapamıyorlar. Biz içme suyu olarak dışarıdan parayla su satın alıyoruz. Bu da aile ekonomisine ciddi bir 

fark yaratıyor. Ama biz şu anda Çanakkale Belediyesi’nin suyunu kullandığımız takdirde hem ilave su 

satın almaktan kurtulacağız. Artık ekonomilerimize önemli bir gelir temin edeceğiz. Fiyat farkı da 

ödemeyeceğiz. Bunu eğer siz bu şekilde değerlendirirseniz üzülürüm. Bu anlamda bir siyasi duruş gibi 

algılarım.    

MEHMET NAĠR: Yok yok siyasi anlamayın.   

BĠROL ARSLAN: Peki ben de o zaman size bir eleştiri de bulunmak istiyorum. Siz de lütfen elektrik 

fiyatlarını, doğalgaz fiyatlarını ve akaryakıt fiyatlarını, hayatın her anlamında hükümetimiz de o halde fiyat 

farklarını yansıtmasın. Biz geçen akşam halk gününde de ifade ettik. Mevcut fiyatlarımızla halkımıza 

sunum vereceğiz. Yani burada ailelerin fiyat anlamında, ekonomik anlamda etkilenmesi söz konusu değil. 

Çanakkale Belediyesi 2,95 TL. Kepez Belediyesinin fiyatı 2,50 TL. Yani 0,45 kuruş fark var. Yani bunu 

sorun edecekseniz 10 (on) ton, yaklaşık olarak her ay 10 (on) ton su harcayan bir aileyi düşündüğümüzde 

ev ekonomisine bunun karşılığı sadece 4,50 TL. Evlerimize satın aldığımız 1 damacana suyun fiyatı nedir? 

HATĠCE ġEN: Cam şişe 18 TL. 

BĠROL ARSLAN: Yani ortalama 15 (onbeş) TL olduğunu düşünürsek sadece 1 damacana suyun 1/3 

fiyatında biz eğer Çanakkale Belediyesinin fiyatına gelirsek, alacağımız komisyon, bakın yapmış 

olduğumuz görüşmelerde gerçekten arzu ettiğimiz fiyatlara gelmezse Çanakkale Belediyesi ama arzu 

ettiğimiz fiyatlarda biz Çanakkale Belediyesiyle uzlaşı sağlayabilirsek, bir akit yapabilirsek şu anki mevcut 

Kepez Belediyesi fiyatlarından bunu halkımızla buluşturacağız. Yani bunu bu şekilde değerlendirmeniz 

beni üzdü bilmenizi isterim. 

MEHMET NAĠR: Niye üzüyor Başkanım? Ben sadece Kepez’in kaynaklarını kullanalım dedim. 

NEJDET UÇAR: Sayın Başkanım bir şey söylemek istiyorum. 

BĠROL ARSLAN: Peki, buyurun. 

NEJDET UÇAR: Sayın Ak Partili Meclis Üyesi arkadaşlarımız. Şimdi biliyorsunuz bu Başkanımızın da 

arz ettiği gibi bu su meselesi, köklü bir sisteme geçmek için By-Pass olarak kullanılacak bir sistem. Ve 

hiçbir para, nakit ödemeden yapılacak bir hizmet. Bizim manifestomuzu biliyorsunuz. Halkın Belediyesini 

birlikte yöneteceğiz. Gelin halkın belediyesini birlikte yönetmeye şey yapalım. Siz de katılın. Yani bunda 

siyasi bir şey düşünmek kesinlikle Başkanımızın da ifade ettiği gibi şey yapmıyorum. Öyle bir şeyin 

aklınızdan geçtiğini de tahmin etmiyorum ben. Yani bunda tartışılacak bir şey de yok. Hani üzerine para 

verip de veya başka bir masraf yapıp da bu hizmeti getirsek tamam. O zaman sizi dinlemek şey olur ama 

bunda hiç harcanacak bir kuruş yok, Belediyeden çıkacak bir para yok. Ondan sonra gelin siz de bu işin 

altına parmağınızı sokun. Beraber şey yapalım. Halkımız da bunu, bütün herkes izliyor. Halkımız da 

alkışlasın. Arz ederim. 

BĠROL ARSLAN: Peki bu konuda hatta şöyle yapalım; bir komisyon oluşturalım o zaman.  
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MEHMET NAĠR: İyi olur Başkanım. Daha iyi olur, tartışılır. Fiyat bakımından komisyona girsin bence. 

Komisyonda tartışılsın bu. Benim mesleğim sucu olduğu için ben bu konulara girdim. 

BĠROL ARSLAN: Peki siz mesleğiniz gereği nasıl bir şeye sahipsiniz lütfen bu konuda bizi bilgilendirin. 

MEHMET NAĠR: Ben Belediyenin kaynaklarını kullanmak daha karlıdır. Onu demek istedim.  

BĠROL ARSLAN: Ama hiç öyle değil bakın. Yapmış olduğumuz hesaplarla şu anda Belediye, biz bunu 

değerli Meclis üyesi arkadaşlarım, bürokratlarımızla birlikte maliyet hesaplarını çıkarttık. Öyle hiç de 

düşündüğünüz gibi değil yani. Öyle büyük paralar falan da kazanmıyoruz. Onu da bilmenizi isterim. Yani 

yüksek maliyet içeriyor.  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Peki o halde. Arkadaşlar şöyle o halde, bürokratlarımız da uyardı. Belediye Başkanına 

ve Belediye Encümenine bu yetkinin verilmesini oylarınıza sunuyorum. Oy çokluğu ile kabul edilmiştir.  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Kabul etmeyenler? Pardon çok özür dilerim. 

MEHMET NAĠR: Biz çekimser kalıyoruz Başkanım. 

BĠROL ARSLAN: Evet, iki çekimser var. İkinci önergemiz. 

İlgi: 11.06.2019 tarih ve 53703 kayıt numaralı dilekçe.  

İlgi dilekçe ile 3-7 Temmuz 2019 tarihleri arasında Belediye Meclisi’nin uygun göreceği bir yerde 

emtia panayırı yapılmak istenmektedir. Bu itibarla konunun Sayın Meclis Heyetince görüşülerek gerekli 

meclis kararının alınmasını arz ve teklif ederim. 12.06.2019. Nejdet UÇAR, Meclis Üyesi. Evet 

Belediyemizde panayır düzenlenmesiyle ilgili böyle bir dilekçe var. Bu dilekçenin görüşülmesi. Buyurun 

bu konuda görüş beyanı lütfen. 

MEHMET NAĠR: İyi olur Başkanım. Böyle bir yer bulursak hem esnaf sevinir.  

BĠROL ARSLAN: Lütfen mikrofona konuşursak. 

MEHMET NAĠR: Panayır konusu gayet güzel olur Başkanım. Esnaf da canlanır. Beldemiz de canlanır. 

Evet, Adalet ve Kalkınma Partisi grubunun görüşünü Mehmet Bey verdi. İyi Parti bu konuda görüş beyan 

etmek istiyor mu? 

RUHĠ AKKOYUN: Uygundur Başkanım. 

BĠROL ARSLAN: Mikrofona lütfen. 

RUHĠ AKKOYUN: Uygundur Başkanım. Kepez’e hareket gelir. 

BĠROL ARSLAN: Kepez ekonomisine hareket gelir dedi Ruhi Bey. Cumhuriyet Halk Partisi grubu bu 

konuda görüş beyan etmek ister mi? 

ĠSMAĠL ÖZCAN: Bizce de uygundur Sayın Başkanım. 
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BĠROL ARSLAN: Peki, ikinci önergemizi oylarınıza sunuyorum arkadaşlar. Panayır kurulmasını kabul 

edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Üçüncü önergemiz. Kamu yararına görev 

yapan Türkiye Sakatlar Derneği Çanakkale Şubesi'nin 12/06/2019 tarih ve 2019/30 sayılı talebi üzerine; 

Belediyemiz Halk Plajında bulunan karavan alanındaki 2 (iki) adet karavan yerinin Türkiye Sakatlar 

Derneği Çanakkale Şubesine ücretsiz olarak tahsis edilip edilmemesi hususunda gerekli Meclis kararının 

alınmasını arz ve teklif ederim. Birol ARSLAN, Belediye Başkanı. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen 

var mı? 

MEHMET NAĠR: Başkanım iyi olur. Adalet ve Kalkınma Partisi grubu iyi olur dedi. İyi Parti? 

HALĠL UYANIK: İyi olur. 

BĠROL ARSLAN: İyi olur diyor. Evet, oylarınıza sunuyorum. 2 (iki) adet karavan yerinin Türkiye 

Sakatlar Derneği’ne ücretsiz tahsis edilmesini kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür 

ederim. Dördüncü önergemiz. Beldemizde faaliyet gösteren Aile Hekimlerinin talebi üzerine 

Belediyemizce Aile Sağlığı Merkezi olarak tahsis edilen; eski Belediye Hizmet Binası Kepez Aile Sağlığı 

Merkezi, Namazgâh Aile Sağlığı Merkezi, Hamidiye Aile Sağlığı Merkezi ve Hacı İbrahim BODUR 

Hizmet Binası Anafartalar Aile Sağlığı Merkezlerinin görevli aile hekimlerine; 5258 sayılı Aile Hekimleri 

Kanununun 4. ve 5393 sayılı Belediye Kanununun 18/e maddeleri uyarınca 10 (on) yıl süre ile kiraya 

verilebilmesi için Belediye Başkanı ve Belediye Encümenine yetki verilmesi hususunda gerekli Meclis 

kararının alınmasını arz ve teklif ederim. Birol ARSLAN, Belediye Başkanı. Burada 10 (on) yıl olarak 

verilmiş ama görev süremizin sonuna kadar olsa daha güzel olmaz mı? 

EġREF KOÇ: Bilgi verdi. 

MEHMET NAĠR: Başkanı çok değil mi 10 (on) yıl? 

BĠROL ARSLAN: 10 (on) yıl bence de çok. Biz görev süremizle sınırlayalım arkadaşlar.  

MEHMET NAĠR: 5 (beş) yıl yapalım Başkanım. 

BĠROL ARSLAN: Önümüzdeki yıllara şey bırakmayalım. Evet, buyurun. 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Biz bunu 5 (beş) yıl olarak revize edelim mi arkadaşlar? Görev süremizi aşmayalım. 

Görüş beyan etmek isteyen? O zaman 10 (on) yıldı şimdi 5 (beş) yıl olarak mı oylayacağız? 

EġREF KOÇ: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Peki, 5 (beş) yıl olarak Belediye Başkanına ve Belediye Encümenine yetki verilmesini 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 5 (beş) yıl olarak oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 

Önerge beş; Çanakkale İli Merkez İlçe Kepez Beldesi Hamidiye Mahallesi Pafta: H16C-19A-2A, Ada: 

555, Parsel: 1'de kayıtlı taşınmazın güney batısındaki park alanı üzerinde Trafo Amaçlı 1/1000 ölçekli 

Uygulama İmar Plan Değişikliği yapılmıştır. Konunun Meclisimizce incelenerek konu hakkındaki karar 

ittihazınız arz ve teklif ederim. Birol ARSLAN, Belediye Başkanı. 

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 
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BĠROL ARSLAN: Bu konuda görüş beyan etmek isteyen? Mehmet Bey? 

MEHMET NAĠR: Burası elektrik trafosu mu olacak? 

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 

MEHMET NAĠR: Bunu elektrik kurumu mu yapıyor? 

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Komisyona havale ediyoruz. Evet arkadaşlar, komisyona havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Değerli Meclis üyesi arkadaşlarım, Meclis’e 

katılımlarınız için, destekleriniz için herkese ayrı ayrı teşekkür ediyorum. Temmuz ayında tatil. Meclisimiz 

yok. Herkese şimdiden iyi tatiller diliyorum ve herkese sağlıklı, mutlu, huzurlu bir yıl diliyorum, ömür 

diliyorum. Meclisimiz hayırlı uğurlu olsun. Teşekkür ediyorum. 12.06.2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

BİROL ARSLAN   BURÇİN SOYSAL   SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN 

BELEDİYE BAŞKANI  MECLİS KÂTİBİ   MECLİS KÂTİBİ 


